
Bestyrelsen Stagebjergvænget 6051 Almind/JN 

 

Referat af bestyrelsesmøde Stagebjergvænget - den 16. november 2015  

Til stede: Allan Aistrup (AI) – Claus Pedersen (CP) – Henrik Christiansen (HC) – Jette Noes (JN) 

1. Siden sidst - orientering 
2. Opfølgning på afdelingsmødet 
3. Det fremtidige bestyrelsesarbejde 
4. Ansøgning om dækning af underskud år 2014 
5. Parkering af campingvogne og trailere 
6. Evt. 

 
1 Siden sidst - Allan Aistrup (AI) 
 
Organisationsbestyrelsen 
Der har været organisationsbestyrelsesmøde. Vi er nu repræsenteret med to medlemmer her, 
idet både AI og CP sidder i organisationsbestyrelsen. AI er næstformand og Cl er menig medlem. 
Der er fastsat et weekend seminar den 4. og 5. marts, som bl.a. vil omhandle: Basal 
boligøkonomi og råderetskataloget. Pga. af dette venter vi med at behandle råderetskataloget 
til efter dette seminar. Alle i bestyrelsen kan deltage. 
Der var ønske i bestyrelsen om mulighed for at læse referaterne fra møderne i 
organisationsbestyrelsen. Det blev besluttet, at bestyrelsesmedlemmer fremover vil kunne læse 
disse på hjemmesiden. 
 
Boliger i Domea 
I maj/juni vil 1. etape af ungdomsboligerne, være klare til indflytning. Mht. næste etape, har der 
været problemer i forbindelse med krav fra kommunen. Det endte med en politisk afgørelse, 
som afgjorde, at projektet fortsætter, som det var planlagt.  
Når denne etape er færdig, vil der i alt være 132 ungdomsboliger. 
Det næste projekt i rækken er almene boliger i et 6 – 8 etager højt byggeri. 
Endeligt er Klostergade købt, men da der endnu ikke er lavet lokalplan her, venter projektet på 
denne.  
 
2 Opfølgning på afdelingsmødet 
 
Parkering af campingvogne og trailere. 
Parkering af disse må ikke ske i bebyggelsen. Retningslinjer for dette står i lokalplanen, som er 
omdelt til alle beboere. 
 
Snerydning 
Garth har omdelt skrivelse om snerydning og saltning. Vi prøver dette i år, i et forsøg på at 
minimere omkostningerne.  
 
 
 



Hække 
Flere beboere efterlyser de lovede hække. 
Det virker som om, at Vestergade nogle gange bliver glemt ved omdeling og i forbindelse med 
reparationer. Vi gør en indsats for at undgå dette. 
 
3 Det fremtidige bestyrelsesarbejde 
Der vil ske nogle ændringer i bestyrelsen, idet Carsten Egelund og Michael Valentin flytter og 
undertegnede ønsker at stoppe ved næste generalforsamling. 
  
4 Ansøgning om dækning af underskud for 2014 
Dette underskud er blevet dækket, og vi er, som følge deraf, gældfri i afdelingen. 
 
5 parkering af campingvogne og trailere 
Er behandlet under punkt 2. 
 
6 Evt. 
Der var ingen punkter her. 
 
 
 
 
 
 

 


